

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



QMM 4

Signerad text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: QMM#4 2022-04-27.pdf

Size: 44941 byte

Hash value SHA256:

6f1658984edbf31549f830bf7f658b602ac949a88c263161cfc5cd966d8b8fa5

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 4:

DANIEL NORDIN

Signerat med BankID 2022-05-24 14:22 Ref: 6bea52a2-eabf-410b-8b37-7c22d8dc3a6f

MELIK ATABEYLI

Signerat med BankID 2022-05-17 17:18 Ref: 57940390-54a0-43bd-a423-bd2f1476878c

INGRID WAADE

Signerat med BankID 2022-04-27 22:18 Ref: aa1297b3-4a4b-4a46-8626-94ce5a082e02

Anton William Rådberg

Signerat med BankID 2022-04-27 22:16 Ref: b2365a37-5bf8-4549-a50c-b4ee36d43db7

QMM#4 2022-04-27

1. Formalia

1.1. Mötets högtidliga öppnande
17:37

1.2. Val av mötesordförande
Daniel kandiderar och blir vald till mötesordförande.

1.3. Val av mötessekreterare
Anton nomineras och godtar.
Anton blir vald som mötessekreterare.

1.4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare
Ingrid nomineras och godtar.
Melik nomineras och godtar.

Ingrid och Melik godkänns.

1.5. Adjungeringar
Ger X yttrande rätt godtas.

1.6. Mötets behöriga utlysande
Mötet anses behörigt utlyst.

1.7. Anmälan av övriga frågor
Inga övriga frågor.

1.8. Godkännande av dagordning
Dagordning godkänd.

1.9. Föregående mötesprotokoll
[☰ QMM #3 2022-03-23](#)

2. Meddelanden

- 2.1. QM [Qlubbmästare]
Förklarade vilka möten som kommer göra vad.
- 2.2. vQM [Vice Qlubbmästare]
VPR och blotet bla bla bla.
- 2.3. SkM [Skattmästare]
Spenderat pengar, VPR.
- 2.4. SM [Spritmästare]
Lyckade event. Köpt in mkt alkohol.
Lite alkohol över, men kommer antagligen kunna säljas.
Lite strul med ngr tappar, ska peta på ngn som ska fixa det.
- 2.5. DM [Dokumentmästare]
Skrivit.
- 2.6. NM [Nätmästare]
Ljud och ljus på nya hemsida grejen.
Inga svar från KTH gällande serverar.
- 2.7. IM [Inköpsmästare]
Köpt in till blotet, gick bra, inget som saknades.
- 2.8. INM [Incestmästare]
- 2.9. KM [Köksmästare]
Lagat mycket mat, blotet och VPR. Gick bra förutom veg.
Skrivit ner ett dokument med saker som är bra att tänka på som KM under blotet.
Blev väldigt gott.
- 2.10. PM [Pyntmästare]
Beställt märken, kommer snart.
Badkläder har kommit.
Bra respons på nya slägganmärket.

Beställa pannkaksmärken.

2.11. PrM [PR-mästare]

Blivit mycket inlägg på både Facebook och instagram.

Behöver lägga upp bilder på driven.

2.12. VM [Vaktmästare]

Gick bra att beställa och lämna tillbaka bord och bänkar till blotet.

2.13. Övriga [WraQ, Glenn, Ex, Adjungerade]

Det var bättre förr.

3. Bordlagda ärenden:

4. Rapporter:

5. Festformalia:

5.1. Kommande fester

5.1.1. Kistakampen 29/4

Daniel represent.

5.2. Festade fester

5.2.1. Blotet

Gick väldigt bra overall, preppen gick enligt plan.

Inför nästa, garderoben var lite knas, hade varit bra med en annan lösning för larmet på dörren. Ringa i förväg?

Barstoppchatt gick väldigt bra! Kan absolut fortsättas med.

Lamporna utanför kistan buggade mkt, det är anmält till kth men inget görs.

Schemalägger att kökisarna får anpassade arbetstider, gå hem lite tidigare på blotetdagen. Om det bestäms innan och det meddelas till andra så alla är medvetna om det.

Hade varit gött med örönsnäckor mellan vissa utvalda personer. Går kanske att få från väktarna, kanske behövs en lite kurs innan.

Tänka på hur vi pratar och behandlar varandra, alla är stressade, viktigt att vi håller en positiv ton mellan varandra. Vi alla (förhoppningsvis) gör vårt bästa.

Bättre schema över hur preppen ska ske, och vad, hur man ska göra saker. De som varit ansvariga över en station, skriv ner saker för att underlätta för nästa år.

Ingen rep från qmisk på beskhävet.

5.2.2. VPR

Gärna mer information från VPRfamiljen för att kunna förbereda bättre. Vi skulle kunna skriva ner statistiken från detta år. Kort förberedelse från blotet, så mycket alkohol var begränsad tillgänglighet, hann inte köpa in tillräckligt mycket.

Hade varit bra med vakter på plats och plats för 250 pers.

Mycket bra feedback från andra sektioner.

Samarbetet gick bra mellan qmisk och tmeit gick bra.

VPRfamiljen får tänka på att även om det är deras evenemang, så är det vår lokal och får anpassa sig därefter.

6. Besluts- och diskussionspunkter

6.1. Font

Pga att vi har ngr som är väldigt bra på att måla, så kanske vi kan måla vår egen font. Alternativt så tar vi den billiga fonten och fixar om den så att den ser ut som den vi har använt fram till nu. Eller så gör vi något helt nytt.

Köpa den vi redan har kostar en del pengar och opålitlig källa att köpa den ifrån, stora konsekvenser för firmatecknare om kontraktet inte skulle gälla.

6.2. Punkt från sektionsordförande

Kvittorapporter och Z-rapporter har skötts dåligt. Det är bra om vi blir mer noggranna och ser till att summorna stämmer.

Fakturera inte utan att prata med Alva eller Fredrik.

Äskande ska godkännas från Alva eller Fredrik innan köpet sker.

Skaffa en ny roll (inköpsamordnare) som inköpsmästare och spritisar går under, som har ansvar över köp och ska förbättra kommunikationen.

Kommer komma nya mallar och lathundar.

6.3. Val av poster

6.3.1. QlubbMästare

Rikard nomineras och väljs till ny QM.

6.3.2. viceQlubbMästare

Simon nomineras och väljs till ny vQM.

6.3.3. QMUX

Ritze nomineras och väljs till ny QMUX.

7. Övriga frågor

Läs igenom dokumentet om INvalet.

8. Slutformalia

8.1. Nästa möte

24 maj 17.30

8.2. Mötets avslutande

22.12

Mötesordförande:

Daniel Nordin

Mötessekreterare:

Rikard Johansson

Justerare / Rösträknare:

Ingrid Hybertsen Waade

Justerare / Rösträknare:

Melik Atabeyli

Närvarolista:

Daniel N

Rikard J

Anton
Alva O
Robin A
Grim
Jonatan H
Joppe
Hampus
Engeln
Mille
Kät
Samuel S
Strulis
Ritze
Emelie G
Alex Kaufmann
Melik A
Ingrid
Simon H
Niloofar R
Linnéa W
Yohanna
Corre